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ÅRSMÖTE	STOCKHOLMS	KAJAKKLUBB	2021-02-17	

TID:	Klockan 18.30 – 20:30	
PLATS:	Via Skype	
DELTAGARE:		41 medlemmar deltog via skype	
	

1. Mötets	öppnande	
Ordföranden	öppnade	mötet.	Marie-Louise	Dahl	gick	igenom	praktikaliteter	om	hur	röstning	sker	
och	hur	man	använder	chatten.	Röstning	gjordes	digitalt	via	mentimeter.com		

	

2. Fastställande	av	dagordning	och	röstlängd		
Dagordningen	fastställdes.	

	

3. Fråga	om	stadgeenlig	kallelse	
Det	konstaterades	att	kallelsen	skickats	enligt	stadgarna.	

	

4. Val	av	ordförande	och	sekreterare	för	mötet		
Justin	valdes	till	ordföranden	(utom	vid	fråga	9)	och	Pia	Stenbeck	till	sekreterare.	Richard	Anell	
valdes	som	ordförande	under	punkt	9	(om	styrelsens	ansvarsfrihet).	

	

5. Val	av	två	justeringsmän,	tillika	rösträknare	
Erika	Charbonnel	och	Anna	Paues	valdes	till	justeringsmän	och	rösträknare.	

6. Styrelsens	verksamhetsberättelse		
Klubben	har	615	medlemmar	totalt,	under	året	harr	66	tillkommit	och	71	har	lämnat.	

Årsmöte	hölls	i	februari,	extra	klubbmöte	i	september	och	höstmöte	i	oktober.		

Två	fixardagar	har	hållits,	en	under	våren	och	en	under	senhösten.	

Renovering-	och	underhållsprojekt	-	Vi	har	haft	en	”husgrupp”	som	drivit	planering	och	
upphandling	av	renoveringen.	Husgruppen	är	nu	ersatt	av	en	”bygg-grupp”	som	följer	och	stödjer	
projektet	med	renoveringen.		

Kajakplatser	–	efter	renoveringen	kommer	vi	ha	fler	kajakplatser	för	förvaring	av	privata	kajaker.		

Kommunikationen	med	medlemmarna	görs	digitalt	vi	SKK	hemsida,	face	book	och	utskick	via	e-
post.		

Träning	–	Jacob	Holst	har	hållit	i	måndagsträningen.	Marie-Louise	Dahl	har	under	året	tagit	
initiativ	till	onsdagsträningar	riktat	till	nya	medlemmar	med	fokus	på	teknik.	Fler	medlemmar	har	
ställt	upp	som	instruktörer.		

Tävlingar	–	fler	medlemmar	har	deltagit	i	Stockholms	cupen	och	på	tisdagstävlingar,	Martin	
Nordstrand	och	Tussi	Lovén	har	gjort	bra	resultat	samt	även	Justin	Walemark	på	SUP.	
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Klubben	har	under	året	drabbats	av	ett	antal	stölder	och	inbrott.	Ett	kajaksläp	har	stulits	och	ett	
antal	vingpaddlar	samt	en	laptop	inklusive	nycklar.		

Vi	har	haft	ett	elfel	då	en	säkring	brunnit.		

Även	pandemin	har	påverkat	verksamheten.	Introduktionskurserna	fick	anpassas	och	det	har	inte	
varit	tillåtet	att	ta	med	gäster	under	högsäsong.	Digitala	möten	har	hållits	och	den	årliga	
kräftskivan	ställdes	in.		

Under	året	gick	tyvärr	den	då	sittande	ordföranden	Ingemar	Persson	hastigt	bort	vilket	var	en	stor	
förlust	för	klubben.		

	

7. Ekonomisk	rapport		
Resultatet	för	2020	Avgifterna	uppgick	under	året	till	641	000	sek.		

Totala	intäkter	uppgick	till	677	000	sek.	Kostnaderna	uppgick	till	250	000	sek.	Resultatet	landade	
på	427	000	sek.	

En	budget	för	år	2021	har	upprättats	där	intäkterna	budgeterats	till	762	000	sek	och	kostnaderna	
till	400	000	sek	(kostnaderna	för	pågående	renovering/underhåll	ligger	utanför	denna	budget).	
Preliminärt	resultat	för	2021	landar	på	362	000	sek.	Budgeten	för	årets	renoveringsprojekt	ligger	
på	2	Msek.	

	

8. Revisorernas	rapport		
Peter	Hjertzell	läste	upp	revisorsrapporten.	Revisorerna	föreslog	till	mötet	att	ge	styrelsen	
ansvarsfrihet.	

	

9. Fråga	om	ansvarsfrihet	för	styrelsen		
Richard	Anell	tog	ordförandeposten.	Mötet	beviljade	styrelsen	ansvarsfrihet	för	verksamhetsåret	
2020.	Röstning	gjordes,	35	medlemmar	röstade	för,	ingen	medlem	röstade	mot.		

	

10. Verksamhetsåret	2021	
• Medlemsintag	2021	

Medlemsintaget	öppnar	i	februari,	registrering	görs	via	hemsidan.	Vi	planerar	att	ta	in	65	
nya	medlemmar	under	året.	Det	kommer	hållas	introduktionskurser	i	maj/juni.	
Instruktörer	behövs	till	kurserna,	de	som	är	intresserade	av	att	hjälpa	till	ombads	att	höra	
av	sig	till	Facebookgruppen.	Information	kring	medlemsintaget	kommer	läggas	upp	på	
Facebook	och	på	hemsidan.		

• Plan	för	kajakflottan	
Med	hänsyn	till	renoveringen	finns	ingen	aktuell	plan	för	nyanskaffning	av	kajaker.	Det	är	
redan	beställt	en	Epic	V9	dubbel	från	Nordic	Kayak	som	ersätter	V10	dubbeln	som	ska	
säljas.	Klubbens	totala	kajakflotta	ska	uppdateras	på	hemsidan.	

• Preliminär	budget	
Se	ovan	ekonomi.	

• Ombyggnationen	
Richard	Anell	från	Byggruppen	informerade.	Det	är	byggföretaget	CredAB	som	utför	
arbetet.	Renoveringen	startade	vid	årsskiftet	och	det	rullar	på	bra.	Christian	Poignant,	
Milo	Lavén	och	Richard	Anell	kontrollerar	regelbundet	att	allt	flyter	på.	Lars	Svensson	är	
kvalitetsansvarig.	En	mur	är	gjord	i	bakkant	och	ett	golv/grund	är	på	plats.	Ett	byggmöte	
har	hållits,	inga	anmärkningar.	Det	går	också	bra	med	grannen,	båtklubben.	En	mindre	
sprängning	var	tvunget	att	göras	för	att	få	till	grunden	med	en	kostnad	på	7	000	kr,	en	
pump	har	också	köpts	med	en	kostnad	på	20	000	kr.	Det	har	också	beslutats	att	lägga	
golvvärme,	något	som	inte	var	medberäknat	från	start.	Parallellt	med	renoveringen	jobbar	
bygg-gruppen	med	inredning	av	kajakfack,	nytt	lås-	och	passersystem,	eventuellt	nytt	
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staket	mot	vägen	samt	planering	av	framtida	renovering/	underhåll	av	trädäck	och	
bryggor.		
Om	allt	fortsättningsvis	flyter	på	bra	så	beräknas	CredAB	vara	klara	med	sitt	arbete	den	29	
april.		
	
	

11. Behandling	av	motioner	
Inga	motioner	har	inkommit.	

	

12. 	Ändringar	av	stadgarna	

• Tillägg	under	Punkt	14	”Styrelse”	för	val	av	vice	ordförande	ifall	ordinarie	ordförande	
slutar,	avlider	eller	på	annat	vis	avviker	från	sitt	engagemang.	

Justin	läste	upp	texten	som	bifogats	till	kallelsen.	Röstning	genomfördes,	totalt	röstade	31	
personer	för	att	genomföra	ändringen,	ingen	röstade	mot.		

• Korrigering	av	bokstavsordning	under	Punkt	3	”Medlemskap”.	

En	formalia	korrigering	av	bokstavstitlarna.	35	personer	röstade	för	att	göra	justeringen,	
ingen	röstade	mot.		

• Fel	i	stadgarna,	det	står	fel	i	stadgarna	punkt	14	d,	suppleanter	väljs	för	1	år.	Vi	tar	upp	
det	nästa	årsmöte	för	att	ändra	så	det	står	1	år.	

	

13. 	Fastställande	av	medlemsavgifter,	kanotplatshyror	och	övriga	avgifter	för	2021	
Styrelsen	föreslog	följande	ändringar	av	avgifter:		

• Höjning	av	ordinarie	medlemsavgift	från	900	kr/år	till	1	000	kr/år.	

• Höjning	av	avgift	för	introduktionskurs	från	2	000	kr	till	2	500	kr	(inkluderar	även	första	
årets	medlemskap).	

• Höjning	av	avgift	för	hyra	av	privat	kajakplats	från	600	kr/år	till	700	kr/år.		

	

Röstning	genomfördes	avseende	höjning	av	medlemsavgift,	34	röstade	ja,	2	röstade	nej.				
Därmed	beslutades	att	genomföra	höjningen.	Själva	höjningen,	dvs	100	kr,	läggs	på	
träningskortsdelen,	som	nu	blir	700	kr	(vilken	är	avdragsgill	för	de	som	har	eget	bolag).	

Röstning	genomfördes	om	att	introduktionsavgiften	höjs	från	2	000	kr	till	2	500	kr.	30	röstade	ja,	
ingen	röstade	nej.	Därmed	beslöts	att	genomföra	höjningen	på	500	kr.	

Röstning	genomfördes	om	att	höja	hyran	för	privat	kajakplatsen	med	100	kr	från	600	kr	till	700	
kr/år.	30	röstade	ja,	1	röstade	nej.	Därmed	beslöts	att	höja	avgiften	för	privat	kajakplats	med	100	
kr.		

Styrelsen	tog	upp	förslag	om	att	gäster	som	besöker	klubben	och	paddlar	framöver	ska	bidra	till	
klubben	och	swisha	100	kr	som	en	engångsavgift.	Förslaget	diskuterades,	och	röstning	
genomfördes.	21	röstade	ja,	9	röstade	nej.	Därmed	beslöts	att	gäster	som	besöker	klubben	och	
paddlar	betalar	100	kr	för	sin	aktivitet.	Anslag	kommer	sättas	upp	på	klubben	med	instruktion	och	
nummer	att	swisha	till.		
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14. 	Val	av	ordförande	för	klubben,	för	ett	år		
Elin	Johansson	från	valberedningen	höll	i	frågan.	Vi	har,	sedan	september,	haft	en	tillfällig	
ordförande,	Justin	Walemark.		

Valberedningen	föreslog	Justin	Walemark	som	ordinarie	ordförande.		

Omröstning	gjordes,	30	röstade	ja,	ingen	röstade	nej.	

Justin	Walemark	valdes	till	ordförande	för	1	år.		

	

15. 	Val	av	nya	styrelseledamöter	för	två	år		
Roland	Svensson	höll	i	frågan.		

Nyval	av	Peter	Lundqvist,	omval	av	Marianne	Staulhaer.		

Omröstning	gjordes,	30	röstade	ja,	ingen	röstade	nej.		

Pia	Stenbeck	lämnar	styrelsen.			

	

16. 	Val	av	styrelsesuppleanter	för	ett	år	
Nyval	av	Christian	Tell	och	Malin	Ljunggren.	

Omröstning	gjordes,	31	röstade	ja,	ingen	röstade	nej.		

Michael	Erman	samt	Ane	Kristianssen	avgår.	

	

17. 	Val	av	två	revisorer	och	en	revisorssuppleant,	för	ett	år	
Peter	Hjertzell	och	Björn	Olin	valdes	som	revisorer	och	Bengt	Nilsson	som	revisorssuppleant.	

Omröstning	gjordes,	30	röstade	ja,	ingen	röstade	nej.	

	

18. 	Val	av	två	ledamöter	till	valberedning,	för	ett	år	
Angelica	Marklund	och	Bengt	Nilsson	valdes	till	valberedningen.	

Omröstning	gjordes,	29	röstade	ja,	ingen	röstade	nej.	

	

19. 	Årsmötets	avslutande	
Roland	Svensson	tackade	styrelsen	för	ett	fantastiskt	jobb	under	2020,	särskilt	med	tanke	på	att	
det	under	året	varit	extra	mycket	att	tänka	på	med	pandemin	och	med	bygget.		

Justin	avslutade	med	att	informera	om	att	vi	för	att	öka	engagemanget,	kommer	ha	olika	grupper	
kring	tävling,	träning,	kajakflottan	m	m.	Mer	information	kring	detta	kommer	på	hemsidan	och	på	
Facebook.		

Elin	Johansson	tackade	av	de	styrelsemedlemmar	som	nu	slutar	och	slutat	under	året	och	
styrelsen	tackade	Elin	och	David	Sjöberg	som	gjort	ett	bra	jobb	i	valberedningen.		

	

20. Eventuella	övriga	frågor	(ej	beslutspunkt)		
Inga	övriga	frågor	togs	upp	

	

	

_________________________	 	 ________________________	
Justin	Walemark	-	ordförande	 	 Pia	Stenbeck	–	sekreterare	
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Justeras:	

	

_______________________	 	 	 _______________________	 																	
Erika	Charbonnel	 	 	 Anna	Paues																																										
	 											 	


